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1. Opfølgning på sidste møde 

Skolemad – A boden har udvidet sortimentet, og det er startet op med succes. Det er 6. klasserne, der står 

for det.  

Blichermønterne skal begrænses til brug ved skolefesterne og kagesalg dagen efter. Måske skal poserne 

være med mindre beløb? Pengene skal helst bruges på dagen, så de ikke kommer ud ”at svæve 

2. Orientering om skolens udvklingsindsatser 

Professionelle Læringsfællesskaber har kørt i ca. 9 år, så al udvikling lægges ind under det. Der er hvert år et 

antal møder i dansk og matematik. Her arbejder man med udvikling af undervisningen.  Aktørene i fagene er 

tovholder på møderne. Pædagogerne arbejder i år på tværs af årgangsteamet. 

Deprivatisering har været et fælles emne på tværs af alle årgange. Medarbejderne på Blicherskolen er rigtig 

gode til at dele med hinanden. Det kunne være video, åbne døre, temaer som fx relationskompetencer. I år 

har vi fokus på strukturerede samtaler og reflekterende teams. De pædagogiske indsatser diskuteres i 

skolens Pædagogiske Udvalg, hvor der er repræsentanter for alle afdelinger. 

Vi har haft et stort indsatsområde omkring konfliktforebyggelse og konflikthåndtering. Hele personalet var 

afsted sidste efterår. 

Skolepsykologen kommer på næste lærermøde og fortæller om ”Low arousal” 

Der er uddannet forskellige aktører: bæredygtighed, dygtige elever og teknologiforståelse. 

Skolen har uddannet tre tysklærere i sidste skoleår. 

3. Princip om forældrebetaling (bilag) 

Diskussion omkring problematikken omkring betaling af mad på lejrskole. Foreslag om at sætte 

forældrebetalingen op. Det skal være små skridt, og så skal princippet tages op hvert år på første 

skolebestyrelsesmøde, så man kan lave små justeringer. I år sættes beløbet op til 150 kr. pr. dag til dækning 

af udgifter til kost.  



Andre forslag: salg af kalendere og lodsedler, kagesalg, eleverne arbejder for fx forældres virksomhed. 

Afdelingerne bør have fokus på at orientere forældrene om de aktiviteter, der er i de kommende tre år. 

4. Trivselsmåling 

Vi har haft en indsats på skolen for at skabe bedre resultater i trivselsmålingen. Indsatsen resulterede i at 

elever med høj trivsel steg fra 84% til 89%. 

5. Orientering fra: 

- Skolen 

Kontorteamet skal til at fordele opgaver bl.a. pga. ny afdelingsleder og viceskoleleder 

Vi har desværre hen over sommeren oplevet et par tragiske sager med elever der har mistet forældre 

Det erblevet håndteret på bedste vis af personalet. 

Kort orientering om skolens økonomi. 

- SFO 

SFO er kommet godt i gang efter ferien. Børnetallet i SFO er faldende pga. små årgange. 

I næste uge skal 2. og 3. årgang på koloni med en enkelt overnatning. 

- Elevrådet  

- Skolerådet 

Første møde er d. 3/9 

6. Punkter til næste møde 

 

7. Eventuelt 

Ros til afvikling af forældremøder.  

Michael fortæller om, hvordan det har været at starte på Blicherskolen. 

 

 

 

 


